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Årsmöte:  20 maj 2023. Plats: Barrevikslokalen 

   

Närvarande: Mikael Lövbacka, Thorleif Josefsson, Inger Wall, Rolf Ahbin, 
Magnus Niklasson, Stina Dahl, Ingalill Ahbin, Lennart 
Mårland, Per Sjölin, Fredrik Stenman, Ann-Christin 
Schöneberger, Björn Schöneberger, Thomas Wegdell, Nils 
Åke Persson, Per Åke Persson, Eva Bengtsson, Thomas 
Johnsson, Mikael Westerlind, Tony Österberg, Annsofi 
Appelgren, Per Jarlsmark, Claes Adeskog, Gert Mårland, 
Anna Lena Hagel 

 
 

1. Mötet öppnades av Thorleif Josefsson som hälsade samtliga varmt välkomna. 

2. Thorleif Josefsson utsågs till mötets ordförande och Stina Dahl utsågs till mötets 
sekreterare. 

3. Till justerare utsågs Inger Wall och Mikael Lövbacka. 

4. Mötet beslöt att kallelse till mötet skett enligt gällande stadgar. 

5. Röstlängden fastställdes. 

6. Dagordningen godkändes.  

7. Samhällsföreningens och vägföreningens stadgar har harmoniserats för att de ska 
stämma med gemensamma möten mm för de två föreningarna. Under året har en 
utredning gjorts när det gäller vilka ytor som ligger inom vägföreningens 
ansvarsområde. Asfalt, krukor och parkbänkar faller inom vägföreningens 
ansvarsområde. Vägföreningen är en ekonomisk förening. Förslaget till nya stadgar 
för vägföreningen godkändes av mötet. 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022/2023 lästes upp. Mötet godkände 
verksamhetsberättelsen. 

9. Föreningens ekonomiska resultat och balans redovisades. 

10. Revisorn meddelade att han godkänt bokföringen. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet 
för gångna året. 

11. Valberedningens förslag till ordförande, ledamöter, revisor samt valberedning 
godkändes i sin helhet. Se bilaga 1. 

12. Mötets beslöt att godkänna styrelsens förslag till arvoden i föreningen. Se bilaga 2. 

13. Mötet beslöt att medlemsdebiteringen skulle vara oförändrad 800 kr/år. 
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14. Magnus har kontakt med Transportstyrelsen om hastighetsbegränsning på 
genomfartsvägen. Ett beslut finns att chikaner ska ställas ut men det blir inte av i år. 
Vägverket har varit hos Karl-Erik och inspekterat raset i vägkanten. 

15. Mötet avslutades. 

 

---------------------------------------------  ---------------------------------------------- 
Ordförande (Thorleif)   Sekreterare (Thorleif) 
 
 
 
 
--------------------------------------------  ----------------------------------------------
   
Justerare (Inger)   Justerare (Mikael) 
 
 

Arbetet i Samhälls-, och Vägföreningen ska ha honnörsorden Inkluderande, Informerande och inbjudande. Detta 

innebär att ekonomi, beslut och handlingar måste vara förståeliga, tydliga, klara och transparenta. 

 

Bilaga 1 - 2 följer på kommande sidor: 
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Bilaga 1: 

 

Valberedningens förslag till styrelse för 2023/2024: 

 

Valberedningen föreslår till årsmötet att samma personer besätter 

valberedningarna och styrelserna i samhällsföreningen som i vägföreningen. 

Likaså gemensam revisor och revisorssuppleant. 

Dessa förslag är: 

Valberedning:     Ann-Christin Schöneberger och 

    Kristina Arnesson 

Styrelsernas ordförande på 1 år:    Thorleif Josefsson 

Styrelsernas ledamöter för sitt andra år: Mikael Lövbacka, Ann-Sofi 

    Appelgren, Per Jarlsmark  

Styrelsernas ledamöter väljes för 2 år: Rolf Ahbin, Inger Wall, 

    Magnus Niklasson  

Revisor:      Mikael Westerlind 

Revisorssuppleant:   Per Bengtsson 

 

Valberedningen 2022/2023 
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Bilaga 2: 

 

Förslag till arvoden i Samhällsföreningen och i 

Vägföreningen för året mellan årsmöten 2023/2024: 

 

 

Nuvarande styrelse föreslår årsmötet att fatta beslut om att arvoden 

utgår enligt nedan. 

Förslaget är att lika arvode utgår både från Samhällsföreningen och 

från Vägföreningen enligt: 

 

Alla styrelseledamöter får 500 kr som ett tecken på uppskattning från 

respektive förening. 

Revisor får 200 kr med samma motivering. 

Revisor suppleant får inget arvode  

Valberedningen får inget arvode 

 

 

 


